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PROTOKOT-, i \ ' "

z posiedzenia Komisji Rew@jnej Rady Miejskiej w Jpdrzejowie w dniu 2l listopada

2001 roku

I. Komisja obradowala w skladzie:

1. Elzbieta Wi5niewska - Przewodrncz4cy Komisji

2. T o masz Baraúski - Z- ca Przewodni cz4cego Komi sj i

3. Maria Kwapiszewska - Czlonek Komisji

4. Kazimierz Równicki - Czlonek Komisji.

II. Porz4dek posiedzenia:

I . Arcliza przepro wa dzenia i r o zliczenia inwe ntary zacji w U r zEdzie M i ej sk i m.

2. Analiza materialów na sesjE.

3. Sprawy rcime.

III. Przebieg posiedzenia:

W posiedzeniu Komisji uczestniczy,l Pan Edward Kisiel - Specjalista d/s Rozliczeú

Komunalnych ZBM, który przedstawil proporycje podwyZek czynszu w mieszkaniach

komunalnych. Jak wyja(;nll,Zarzqd Miejski podj4l decyzjE o podwyZce stawki bazowej. I tak

stawka bazowaod 0l .01.2002 do 30.06.2002 wynosi 1,40 zl, a od 0l .07.2002 wynosi 1,65 zl.

Pkt. 1. Porzqdku posiedzenia - Analiza przeprowadzenia i rozhczenia inwentarTzacii

w Urzpdzie Miejskim:

- Przewodniczqca Komisji wyja5nila, 2e zgodnie z art. 26 ustawy o rachunkowoéci z dnia

29.09.1994 roku inwentaryzacja na érodki trwale winna byó przeprowadzana co 4 lata.

InformacjE w sprawie inwentaryzacji w lJrzEdzie Miejskim przekazala Komisji Pani Leokadia

Meresiúska - Kierownik Wydzialu Geodezji i Gospodarki Gruntami. Zgodnie zzarzqdzeniem

w 341200I Burmistrza Miasta Jgdrzejowa z dnia 29 czerwca 2001 roku zostala w Utzqdzie

Miejskim powolana Komisja Inwentaryzacyjna do przeprowadzenía rocznej inwentaryzacii za

2001 rok. Zgodnie z wymienionym wyZej zarzqdzeniem na Przewodniczqcego Komisji

powolana zostala Pani l-eokadia Meresiúska Kierownik Wydziatu Geodezji
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i Gospodarki Gruntami. Inwentaryzacja winnabyó przeprowadzona do dnia 30 listopada 2001

roku.

Wyrywkowo Komisja sprawdzila zgodnoéó stanu faktycznego ze úanem zapisanym

w arkuszu spisu z natury nr 14 - Pokój nr 14.

Pkt.2. Porzqdku posiedzenia - Analiza materialów na sesjp:

W posiedzeniu Komisji uczestniczyla Pani Skarbnik - Ciepluch Bolena, która udzielila

Komisji wyjaSnieú w sprawie proponowanych projektów uchwal:

- uchwaly o zacirynipciu kred¡u na sfinansowanie wydatków nie znajduj4cych pokrycia

w dochodach gminy,

- uchwaly w sprawie ustalenia wysokoSci stawek podatku od nieruchomoSci na2002 rok,

- uchwaly w sprawie obniZenia ceny skupu 2y1a przyjmowanego jako podstawa obliczenia

podatku rolnego na obszarze miasta i gminy Jgdrzejów,

- uchwaly w sprawie ustalenia wysokoéci stawek podatku od irodków transportowych na

2002 rok.

W posiedzeniu Komisji uczestniczyl Pan Waldemar Wozniak -Z-ca Burmistrza Miasta, który

odpowiadal na pytania Czlonków Komisji dotyczqce uchwaly w sprawie ustalenia wysokoSci

stawek podatku od érodków transportowych na 2002 rok.

Przewodnicz4ca Komisji zapylala dl:aczego Zarz4d Miejski wyrazl\ zgodg na przekazanie

z rezerwy budzetowej Srodków finansowych w kwocie 15000 zlotych na zaplatg f*ÍFry za

zainstalowanie przez Telekomunikacjg Polsk4 S.A. telefonu w budynku szkoly podstawowej

w Skroniowie. Komisja przyjgla do wiadomoéci wyjaénieniaZ-cy Burmistrza, które uznalaza

wystarczaj4ce.

Pan Waldemar WoZniak - Z-ca Burmistrza Miasta wyjaSnil Komisji jakig zobowiqzania na

dzieú 21.11.2001roku Gmina JEdrzejów ma wobec Spotki Euroubojnia.

Ko mi sj a pozytywnie op i niuj e nastgpuj4ce projekty uchwal:

l. uchwala o zaci4gniqciu kredl.tu na sfinansowanie wydatków nie znajduj4cych pokrycia

w dochodach gminy,

2. uchwala w sprawie ustalenia wysokoSci stawek podatku od nieruchomoSci na2002 rok,

3. uchwala w sprawie obni2enia ceny skupu 2y1a przyjmowanego jako podstawa obliczenia

podatku rolnego na obszarze miasta i gminy Jgdrzejów,



Projekt uchwaty w sprawie przeznaczenia do zbycia w drodze kzprzetargowej

nieruchomoéc i zlokalizowanej na dzialce nr 27 | / 3'

Odbylo sig glosowanie:

Za- | glos,

Przeciw - I glos,

Wstrzymalsig-2glosy,

Komisja uznala, Ze powylsza uchwala nie posiada informacji na temat wartoSci

przedmiotowej dziatki oraz zasad rekompensaty poniesionych przez dzierinwcq kosztów

z tytt:/.lu remo ntu budynku.

Pkt.3. Sprarvy róüne.

Przewodnicz4ca Komisji przedstawila odpowiedzi na wnioski Komisji zloíone na

poprzednich posiedzeniach.

Wnioski:

I. W rwiryku ze zamianami w przepisach powszechnie obowiq4ujqcych sprawg zmiany

wysoko5ci oplat za dostarczanie wody i odprowadzanie Scieków Komisja Rewizyjna

wnioskuje o przeloíenie na nastgpn4 sesjq.

2. Komisja Rewizyjna wnioskuje o ponowne przeanalizowanie przez Zarzqd' wysokoSci

proponowanych stawek podatków od érodków transportowych na 2002 rok w kierunku ich

obni2enia.


